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Kérdés
Az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Mi indokolta az Informatikai és Hírközlési Minisztérium részéről a Millenáris KM . Jövő háza
elnevezésű programjához kért számos szakértői véleményt?" címmel a Házszabály 91 . § alapján
kérdést kívánok benyújtani Kovács Kálmán Informatikai és Hírközlési Miniszter Úr részére. A
kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter úr!

Amint az bizonyára Ön előtt is ismeretes, a Millenáris Kht . keretein belül kerül megvalósításra a Jövő
háza elnevezésű program .

Úgy értesültem, hogy az Informatikai és Hírközlési Minisztérium számos szakértő kért fel arra, hogy
készítsen szakértői véleményt, illetve elemzést a Jövő háza programhoz kapcsolódóan . Azzal
kapcsolatosan nem történt tájékoztatás, hogy mi indokolta a nagyszámú szakember közreműködését,
illetve, hogy mely szakértők és milyen kiválasztás alapján kerültek felkérésre .

Volt-e közbeszerzés, verseny a szakértők kiválasztása során? A megbízási díjakat milyen formában
képezték?

Amint az szintén bizonyára ismeretes Ön előtt, a szakértők díjazása igen nagy kiadást jelent a
költségvetés terhére, amely összeg kifizetésének teljesítése a 2005 . évi költségvetést is érinti .

Kérdezem mindezek figyelembevételével a T . Miniszter úrtól, hogy mi indokolta a számos szakértő
felkérését, illetve mely szakértők lettek megbízva a feladat ellátásával, és kérem tájékoztasson, hogy
milyen összegű megbízásokat hoztak létre ?

Mielőbbi válaszát várva, maradok

Budapest, 2004. december 21 .
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